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Protokoll rådet för funktionshinderfrågor 

Möte 2021-11-22 

Närvarande: 

Keity Klynne Löfgren, SRF 

Eva Söderbärj Funktionsrätt Stockholm/FUB 

Berit Magaard, Funktionsrätt Stockholm/Epilepsiföreningen i 

Storstockholm 

Carin Lemberg, DHR 

Marianne Huhne von Seth, Funktionsrätt Stockholm/FUB 

 

Frånvarande: 

Henrik Sundqvist, Funktionsrätt Stockholm/SDF 

Emilia Slaghök, Funktionsrätt Stockholm/Autism och Aspergerföreningen 

Stockholms Län 

 

I tjänsten:  

Lena Slotte, Äldreomsorgsavdelningen 

Madelen Lyckedal, Socialtjänstavdelningen 

 

Tidpunkt: 

Måndagen den 22 november 2021 

Kl. 14.00- 16.00 

 

Plats: Skypemöte 

 

 

 

Keity Klynne Löfgren  Carin Lemberg 

                            

 

                                                                                                                     

Justerare                                                    Justerare 

 

 
§1. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes.  

 

§2. Val av ordförande 
Rådet utser Carin Lemberg till ordförande för rådets oktobermöte.  

 

§3. Val av justerare  
Rådet utser Keity och Carin till justerare. 
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§4. Föregående protokoll  
 

Angående det egna rådets protokoll:  

Rådet har inget att tillägga.  

 

Angående pensionärsrådets protokoll:  

Rådet har inget att tillägga.  

 

Angående stadsdelsnämndens protokoll: 

Gällande Cykelplan för Stockholm stad, remiss från kommunstyrelsen KUNG 2021/234.  Rådet 

håller med Liliane Åkerlund (SD) i det särskilda uttalandet gällande att det är orealistiskt att tro att 

70 procent av Stockholms stadsinvånare ska cykla, gå eller använda kollektivtrafiken. Rådet 

påtalar att det finns många äldre och personer med olika funktionsvariationer som måste använda 

andra färdmedel.  

 

Angående kommunstyrelsens råd för funktionshinderfrågors protokoll september 2021: 

Rådet har inget att tillägga. 

 

Angångne kommunstyrelsens råd för funktionshinderfrågors protokoll oktober 2021: 

Rådet har inget att tillägga. 

 

§5. Tillgänglighet till lokaler och handlingar 
Rådet påtalar att Skype inte är tillgänglig. Det är inte möjligt för rådets alla medlemmar att delta 

på lika villkor. Dessvärre finns det inga planer i Stockholms stad på att byta plattform.  

 

Rådets medlemmar har inte fått nämndhandlingarna till dagens möte, detta innebär att inga 

kommentarer kan göras utifrån de ärenden som ska beslutas vid nämndsammanträdet den 25 

november 2021. Förvaltningen undersöker varför handlingarna inte kommit fram.  

 

Alla i rådet önskar att alla handlingar skickas per post som tidigare, detta för att alla ska ha 

möjlighet att ta del av innehållet.  

 

§6. Balanslistan 
Tillägg till balanslistan; nytt möte med kommunpolisen bokas under 2022 då dagens besök blev 

inställt.  

 

§7. Svar på frågor från föregående möte 

 
Café Katarina 

Café Katarina är ett café med lunchservering för allmänheten som drivs av Norrmalms dagliga 

verksamhet. Vissa kvällar hålls särskilda aktiviteter för personer med funktionsnedsättning.  

 

Rådet påtalar att det vore bra om alla gruppbostäder fick information om den här typen av 

verksamheter.  
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§8. Information från stadsdelsförvaltningen     
 

Ny enhetschef har anställts på Serafen - Åsa Pierson Bergström.  

Sakkunnig inom kognition har anställts inom äldreomsorgen. Särskilda satsningar kommer att 

göras för att förbättra för äldre med kognitionssvårigheter. Stjärnmärkningen (certifiering av 

demenskunskap) av verksamheter fortsätter. Kungsholmens hemtjänst, Alströmerhemmets och 

Serafens vård- och omsorgsboenden har utbildat instruktörer i stjärnmärkning enligt modell från 

Svenskt demenscentrum. Målet är att enheterna ska bli certifierade i Stjärnmärkt demensomsorg 

under 2022.  

Medarbetar på Fridhemmets och Pilträdets servicehus, Kungsholmens hemtjänst och 

beställarenheten ska genomgå instruktörsutbildning ”Första hjälpen till psykisk hälsa”. 

Instruktörerna blir så kallade ”första hjälpare” och får behörighet att organisera och utbilda vidare 

på enheterna under 2022. 

Rådet ställer en fråga om det skulle vara möjligt för att även medarbetare inom omsorgen för 

personer med funktionsnedsättning får möjlighet till kompetensutveckling om psykisk ohälsa för 

målgruppen. 

 

§9. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 22 november 2021 

  

Rådet har inte kunna ta del av handlingarna till nämnden och kan därför inte kommentera 

innehållet.  

 

§10. Inkomna skrivelser, inbjudningar mm till rådet   

Inget har inkommit.  

 

§11. Övriga frågor 

 
Brukarundersökning 

Rådet bordlägger frågan och återkommer med information och eventuellt ett särskilt uttalande om 

detta.  

 

Ledsagning  

Det har kommit till rådets kännedom genom media att en brukare på Kungsholmen har blivit av 

med sin ledsagning, brukaren har nyligen avlidit. Rådet vill uppmana förvaltningen till att se över 

sina rutiner kring ledsagning samt att uppmana förvaltningen till att inte överklaga ärenden som 

fattats i högsta instans. 

 

Rådet vill påtalat att de saknar amaryllisen som rådet tidigare fått som gåva från förvaltningen vid 

jul.  

 

Rådet önskar att fortsätta ha möten på måndagar under 2022. Rådet beslutar att hålla vårterminens 

möten digitalt för att sedan fatta nytt beslut gällande hösten.   

 

Rådet utser Marianne till ordförande för novembermötet.  
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§12. Frågor till nästa möte 
   

Nästa möte 13/12 kl. 13-16 Skypemöte 

   

Mötestider 2021 

13/12 kl. 13-16 

 

 

                                         


